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Dana 11. rujna 2023. godine odriana je sjednica Skolskog odbora s podetkom u l5:30. Sjednicaje odriana

na zahtjev dlanice skolskog odbor4 predstavnice osnivad Maje Sveotivanec, a povodom srmnje na

nasilje i zlostavtjanje djece u OS eaznra. Sjednici nazode; Maja Svetoivanec, Ana Luter Hegedi6, Ivana

Vincekovi6, Dragan Santalab, Vojislav Klinac, Maja Ravli6, Goranka Vojnovii, lvana Mogui i Mislav

Damjani6 kao zapisnidar.

Dnevni red:

L Verifikacrja zapisnika sjednice odrZane25.7 . 2023.

2. Sumnja na nasilje i zlostavljanye djece u OS Cazna

3. Promiena t1ednog zaduienya u0itelja tjelesne i zdravswene kulture Luke Mikli6a

4. Aktualnosti (natledaji. sanacija krovi5a i dr.)

Ad. l. Predsjednik Skolskog odbora owara sjednicu te &je na glasanje predloZeni Dnevni red koji je

potom jednoglamo usvojen. Jednoglasno.le uwojen zapisnik sa sjednice Skolskog odbora odrZane 25. 7.

2023.

Nakon rzglasavanja Dnevnog reda ravnateljica Skole rzrosi prijedtog nadopune Dnevnog reda (totke 3.,

4.) 5to predsjednik Skolskog odbora daje dlanovima na glasanje koji prijedlog jednoglasno prihva6aju.

Predstavnica roditelja u Skolskom odbon! Ana Luter Hsgedi6, izrosi zahtjev za nadopunom Zapimika
sjednice SO odriane 25. srpnja 2023 u dijelu koji se odnosi na njen upit o formiranju prvih i petih
razteda.

Ad. 2. Ravnateljica izrosi prijedlog pozivanja strudnih suradnica da nazode nastavku sjednice, a vezano uz
todku 2. Dnevnog reda, budu6i da su iste provele postupke predvidene za sludajeve prijave sumnje u
nasilje. Cianovi odbora jednogiamo prihvacaju prijedlog uz zahdev cianrce Maje Svetoivanec da se prije
toga obrati odboru i iznese razloge zahtjeva za sazivanjem odbora. U obra6anju dlanovima Svetoivanec
imosi kronologiju dogadaja temeljem kojih je sa.anala za sumnju u nasilje u OS ea.zna te istide stav da je
OS ia.zrna bila obvezra bez odgadanja navedenu sumnju pnlaviti policgi i Centru za socijalnu skrb.
Ravnateljica upozraje dlanove odbora s kronologijom dogadaja vezanih uz sumnju na nasilje od strane
uCitdice u Oi eazma Rawratel.jica izrxrsi frdatke o razgovonr s majkom koja je os<rlwro gijaviln snmnlu
u nasilje, obavljenom razgovoru s uditeljicom protiv kojeje pntuiba upu6en4 pisanoj izjavi uditeljice,
razgovoru Skolske psihologinje ipedrgoginje s uditel.licom te postupku koji su provele Skolska
psihologinja i pedagoginja u raz'edu u kojernuje prijavljeno nasitje. Na upit Svetoivanec o razlozima
takvog postupanja lkole u ovom sludajq tajnik izrosi pravnu proceduru koje se Skola pndrZavala. Skolska
psrhologinja lvana lvanCii upomaje dlanove odbora s rezultatima anonimne ankete koja.je provedena u
razredu u pitanju te istide kako rezultar, opienito, ne ukazuju na postojanje problema u odnosu nastavnrce
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prema udenicima ili na postojanje nezadovoljstva udenika s nastavnicom. Pedagoginja Ivana Kovadevrc
Bikic takoder konstatira da nern4 terneljem provedenog razgovora s uditeljicom kao i Eoje roditelja djece

koja pohatlaju razred, naznaka o propustima u odvijanju nastave i o&losa prerna u6enictma,. Svetoivanec
istide kako nrje zadovoljna navedenim te da ruratod provedenoj proceduri Skola izvr5i sluZbenu prr.laru
policiji i Centru za soc{alnu skrb. Predstavnica roditelj4 Ana Luter Hegedi6, iznosi problem oduvanja
povjerljivosti informacrja budu6i da ona osobno saznaje informacrje o tek predstojecoj sjednici Skolskog
odbora. Ravnateljica istide kako se povjerljivost informacr.ya nasoji oiuvati wim predvidenim

mehaniznima te skre6e pozomost dlanovima odbora kako su i oni potpisali lzjave o povjerljivosti.

Nakon izjaSnlavan;a ostahh elanova donosi se jednoglasan zakl.yudak da 6e Skola rzvrSiti sluZbenu prilavu
prethodno navedorrn institucijama s narednim danom (12. rujna2OZ3.). Predsjednik Skotskog odbora

konstatira daje time ova toika Dneynog reda zakljudena.

Ad. 3. Pod todkom 3. Dnevnog reda ravnateljica upoznaje Clanove odbora s promjenom tjednog zaduienja
uditelja tjeleme i zdravstvene kulture Luke Miklica kojije zbog smanjenja satnice u drugoj Skoli doveden

u status tehnoloskog viSka. Stoga mu je u OS eazrna omoguceno povecanje tjednog zaduienja koje je
rezultralo pove6anjem satxice s 28 na 32 sata tjedno. lsto je provedeno bez srnanjenja satnice drugim
uditeljima. Navedeni postupak dlanovi odbora jednoglamo su pnhvatili.

Ad. 4. Ravnateljica imosi infomracije vezane uz provodenje poshrpka nadedaja za radna mjesta psihologa
pripravnika u razednoi nastavi te administrativnog referenta. Takotler upoznaje dlanove odbora s

postupkom sanacije kroviSta na sportskoj dvorani Skole, a koji bi trebao krenuti sredinom listopada.

Vezano uz najam dvorane istile kako prednost imaju sportski klubovi i organizaci.je s podrudja Grada

ia-ane koji taj prostor koriste bez naknade te nakon njfiova popunjavanja termina pristupa se dodjeli
stobo&uh termina ostalima koji pla6aju koriStenje tog prostora. Clanovi odbora sla:Zu se s navedenim.

Po pitanjr.r nabave za Skolsku prehranu i nadin frrnkcioniranja kuhinje ravnateljica istide kako je do3lo do
iznjena u planu nabave te je financijski suficit utroien na nabavku mesnih proizvoda koji ce biti
nabavljani od lokalne womice za preradu mesa divljadi i dostavljani po fikmoj crjeni sukladno
narudZbama buduci da Skola nona prostome i tehnidke kapacitae za skladistenje vecih kolidina mesa i
mesnih preradleviaa Stotst<a t"trlnya frrnkcionira istiie na nadin da se svako&revno u podrudne Skole vrSi
prijevoz hrane za udenike iz matidne Skole. Osobe zaduiene za neposrednu distribuciju obroka uderucima
raspolaiu polo2enim higrlenskun minimumom.

elanovi odbora upoznati su s dlnjenicom daje obnova PS Vrtlinska dowsena te se nastava nesmetano
odvrj4 a za namje5taj koji nedostaje prikupit ie se ponude.

Maja Svetoivanec posavlja pitanje o prijevozu udenika u PS Gomji Draganec budu6i daje isti zbunjujuci
zbog neujednadenosti staJanja autobusa na predvidenim autobusnim sta.lali5tima. Raynateljica informya
dlanove daje sve prigovore uputila izabranom autobusnom prgevozniku na kojanuje da otkloni utwtlene
nedostatke/propuste te da ie o svemu biti informtrani i roditelji djece.

Zapisnidar:

Mislav Damjanid

Predsjednik Skolskog odbora

Dragan Sanp!9b
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